
Dragi colegi, 

 

Îmi face o deosebită plăcere și sunt extrem de onorat de posibilitatea de a-mi putea 
depune candidatura pentru a deveni noul președinte al Asociației ”Societatea Română de 
Nefrologie”. Îmi doresc sa apelez la încrederea dumneavoastră pentru a putea continua să 
modelez viitorul societății noastre pe excelentele fundații constituite de echipele de 
conducere anterioare. Sunt absolut convins de virtuțile continuității și sunt sigur că vom 
putea culege împreună roadele muncii depuse de cei care au asigurat cu profesionalism 
mandatele anterioare. De asemenea, consider că pilonul esențial al succesului nostru ca 
societate va fi reprezentat de calitatea colabărilor noastre: voi fi total dedicat întăririi relației 
între centrele de expertiză de la nivel național cu medicii din tot teritoriul țării și voi fi un 
promotor pentru cooperarea continuă cu alte societăți naționale medicale (Societatea 
Română de Cardiologie, Societatea Națională de Medicina Familiei, Colegiul Medicilor, 
etc.). La fel de important, cred că va fi vitală înglobarea activă a reprezentanților asociațiilor 
de pacienți în toate activitățile societății. 

Mai mult, aș dori ca societatea să reprezinte un corp dedicat mentoratului de calitate 
pentru colegii rezidenți și tineri specialiști. Având în vedere profilarea unui manual european 
elaborat de către ERA, cred că este momentul ideal să ne aliniem în conformitate curricula 
noastră de pregătire. Pentru aceasta, având ca argumente succesul reprezentat de 
manifestările deja finalizate (două ediții ale școlii de vară și workshop-ul Romanian Failure 
Academy) voi fi principalul inițiator și susținător al evenimentelor de pregătire științifică. 

Dintr-un alt punct de vedere, sunt un susținător al oricărui proiect științific de calitate 
și cred cu tărie în potențialul nostru ambivalent de clinician-cercetător. Am demonstrat de-
a lungul carierei faptul că din România și din centrul academic pe care îl coordonez pot 
proveni studii clinice de mare calitate și rigurozitate. Astfel, cred ca vom produce rezultate 
deosebite provenite din colaborări între centrele noastre de referință academică. 

În final, aș dori să-mi exprim entuziasmul alături de dumneavoastră de fi nefrolog în 
aceste momente extrem de fericite pentru comunitatea noastră. După ani de așteptare, 
”nefroprotecția” nu mai reprezintă o iluzie sau o aspirație iar tot arsenalul nostru diagnostic 
și terapeutic devine mai complex, mai bogat și mai accesibil. Suntem cu toții într-o poziție 
mai favorabilă ca niciodată de a ne putea îngriji pacienții cu afecțiuni renale. Acordarea 
încrederii dumneavoastră mă va onora și puteți fi siguri că voi fi la dispoziția și în ajutorul 
proiectelor dumneavoastră ca nefrologi din cadrul Asociației ”Societății Române de 
Nefrologie”. 
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